
Ik begin met een uitspraak van Dr Tedros tijdens het GLOBAL VACCINATION  SUMMIT BRUSSELS,  12 
SEPTEMBER 2019 

"Het aanpakken van mythen en verkeerde informatie zal ook een prioriteit blijven: "Eerder dit jaar 
heeft de WHO erkend dat aarzeling om te vaccineren 

Eerder dit jaar heeft de WHO aarzeling ten aanzien van vaccins erkend als een wereldwijde 
bedreiging van de gezondheid. Regeringen en sociale media bedrijven hebben gehoor gegeven aan 
deze oproep. We moeten  degenen die moedwillig verkeerde informatie verspreiden tegengaan en 
met patiënten samenwerken om betrouwbare informatie te verstrekken die gemakkelijk te begrijpen 
is".

Dan komt nu de vraag wie de verkeerde informatie aan het verspreidden is ? 

Het juiste antwoord op deze vraag kan alleen het kabinet geven, zij werken uiteindelijk samen met 
de EU en 194 staten om een Global Health programma op te zetten. Een mooi streven zaten er geen 
grote haken en ogen aan. Het is volkomen inhumaan om een wereldbevolking te doen laten geloven 
dat er op dit moment een gevaarlijk virus rond gaat terwijl dit niet zo is, en bewijsbaar niet zo is. 
Ervan uitgaande dat de organisaties en overheden het idee hebben dat de wereldbevolking slaapt of 
genoeg in hun eigen bubbel blijven hangen moet ik zeggen jullie komen een aardig eind. Toch zie je 
heel veel slordigheden en steeds vaker zijn er tegenstrijdigheden in de informatie verstrekking naar 
de burgers toe. Velen wetenschappers welke niet verbonden zijn in het One Health proces 
weerleggen de PCR test iets dat logisch is aangezien deze is gebaseerd op betacorona virussen welke 
niets te maken hebben met het uiteindelijk een Wuhan virus vormen we kunnen hieruit opmaken dat 
er nooit een virus is geïsoleerd en dat op zich maakt duidelijk dat de plannen om een Universal 
Health system op te zetten is begonnen met de wereld kennis te laten maken met een zeer gevaarlijk 
virus  om de vaccinatie bereidheid te verhogen. Afspraken gemaakt met de Pharma welke we terug 
kunnen vinden in de voorgaande jaren bevestigen dit. De opgezette projecten zoals Infect, Combat, 
Evag,  Prepair, Advance, allen opgezet vanuit Horizon 2020 laat  geen twijfel over dan dat niet alleen 
Nederland maar de gehele wereldbevolking is beland in een wetenschappelijke proeftuin en dit alles 
om digitalisering en klimaat doelen te behalen. Het betrekken van de bevolking op deze manier is 
een uiterst onethisch gebeuren welke nooit had mogen gebeuren. Terug naar de testbewijzen: zoals 
voorgesteld is dit een niet toelaatbaar middel om de economie zogenaamd weer op te starten. De 
economie zou zonder probleem op dit moment gewoon weer open kunnen maar dan zouden al jullie 
efforts voor niets zijn geweest. Wat is er mis met de een testbewijs : 1: gevaccineerd dan heb je 
toegang, echter wordt er aangegeven dat je dan nog steeds besmettingen kan overdragen 2: Eens 
corona gehad dan mag je naar binnen, echter heeft men aangegeven dat je nog eens besmet kan 
raken en kan doorgeven 3: met een negatieve test mag je ook toegang; van deze groep mag je dan 
concluderen dat deze groep het meest veilig is , zij zijn negatief getest en hebben geen corona en 
kunnen het ook niet doorgeven , maar wel kunnen zij besmet worden door de gevaccineerde en  
mensen die corona hebben gehad. Wat is dan de toegevoegde waarde van een testbewijs ? NIETS. 
Een testbewijs is bovendien schadelijk voor de privacy van een persoon , geanonimiseerde data kan 
ten aller tijden als nog uitgelezen worden er is dus niemand die ons kan verzekeren dat onze data 
veilig, er moeten zeker in het kader van digitalisering stappen gemaakt worden. Data van negatief 
geteste personen uit India staan op het internet en is voor iedereen inzichtelijk. Een coronapaspoort 
is zorgen voor een tweedeling in de samenleving net als de verplichte mondkapjes welke ingezet zijn 
op basis van gedrag en geen medische grond heeft. Ook wordt er voorbij gegaan aan al de meldingen 
die worden gedaan door de verpleeghuizen dat er mensen na vaccinatie ziek worden en soms 
sterven dat zij opeens positief getest worden. Lareb documenteert  slecht. Vears Amerika is 
uitgebreid en geeft inzichten welke er voor zou moeten zorgen dat  vaccinatie op dit moment niet 



veilig is , maar nee de EU stormt gerust door. Een noodvaccin en een PCR test welke ook op een 
noodprocedure is ingezet is het middel om gezondheid te verbeteren? Nee het heeft te maken met 
kosten, efficiëntie  niet met de gezondheid momenteel, slachtoffers mogen nu vallen blijkbaar. Je 
spreekt hier over schending van mensenrechten en grof gezegd genocide. Al is het doel nog zo 
belangrijk  het middel mag nooit bestaan uit leugens  waar mensen fysiek en mentaal het slachtoffer 
van worden.

Mijn advies is nog eens goed na te deken hoe een klimaat akkoord kan worden bereikt op een 
humane manier, hoe een one health en de digitalisering  kan worden bereikt op een humane manier. 
Spreek niet meer over desinformatie en maak hier geen regels voor rapporten van de EU en de WHO 
heb ik gelezen en deze getuigen van angst voor de waarheid welke niet iedereen mag horen/weten. 
Dit terwijl iedereen dit zou kunnen weten. 83GB verder aan informatie van de WHO , Staatscourant, 
EU heeft mij er toe gebracht dat wat voor goeds er ook uit de plannen moet komen het middel nog 
steeds puur kwaad is. Een vaccinatie/testbewijs gaat echt een stap te ver. Naast mij zijn er nog 
miljoenen mensen die weten dat dit geen stand kan houden. Besef daarom goed dat het inzetten van 
deze wet geen goed zal doen aan een vredig Europa. In het kader van "leave no one behind" is mijn 
verzoek hou je aan die afspraak en ook aan de afspraak dat er geen mensenrechten geschonden 
zullen worden, hier hebben jullie bij het aannemen van resoluties voor getekend


